
Hanuka - Corespondenta din Timisoara 
 
 
 
Noi am sarbatorit frumos ieri, 
2 decembrie. 
 
De dimineata am fost la 
Resita 16 oameni, sa fim 
alaturi de comunitatea lor 
mica, apoi dupa-masa am 
aprins prima luminare in 
sinagoga din Iosefin. 
 
Am fost foarte placut 
surprinsa sa vad ca sinagoga 
a fost plina si a fost foarte 
frumos. 

 
Cei de la Lugoj au venit la Timisoara, si Dl Bloch, presedintele lor, a spus ca rade cu un 
ochi si plinge cu altul, pentru ca e prima data cand nu au sarbatorit 
Hanuka la ei acasa, comunitatea lor fiind prea mica. Au venit sa fie cu noi ca suntem 
multi, dar nu au putut sa-i aduca pe toti cei care sunt bolnavi sau nedeplasabili. Am 
simtit asa un nod in gat la cuvintele lui, pentru ca am fost in ultimii 3 sau 4 ani acolo de 
fiecare Hanuka. Am auzit ca si comunitatea din Deva se va desfiinta din pacate. 
 
In schimb am intrat in Sinagoga din Resita, care e foarte bine pastrata si renovata, doar 
ca nu are incalzire si iarna nu se poate folosi. 
Am un gust dulce amarui. 
 
Inca o data sarbatori fericite, Tina

 


